
P R O T O K Ó Ł   N R  XIII/04 

z Sesji Rady Gminy w Strawczynie  

z dnia 22 kwietnia 2004 roku 

 

 

W Sesji udział wzięli: 

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) zaproszeni goście. 

Listy obecności w załączeniu. 

 

Ad. 1. 

 Pan Wiesław Piotrowski – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W Sesji udział wzięło 15 

Radnych, wszyscy Radni obecni. W związku z tym Sesja moŜe podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Ad. 2.  

 Na sekretarza obrad został powołany Pan Pawel Lesiak – Radny, a na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Ad. 3. 

 Radni otrzymali proponowany porządek obrad (w zał.). 

Pan Przewodniczący obrad udzielił wyjaśnień – w dniu 16.04.2004 r. wpłynęło do Rady 

Gminy pismo od Zastępcy Wójta z prośbą o zwołanie Sesji Rady Gminy  

w terminie do dnia 22.04.2004 r. (w zał.).  

Odczytał w/w pismo. 

Poinformował, Ŝe proponowany porządek obrad zostanie rozszerzony w następujący 

sposób – w punkcie 7 będą dodane 2 projekty uchwał: 

- w sprawie zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach – na budowę kanalizacji 

Chełmce – Polichta (jako podpunkt 7 a), 
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- w sprawie zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach – na zakup pojemników do 

selektywnej zbiórki odpadów (jako podpunkt 7 b), 

pozostałe podpunkty w punkcie 7 zostaną odpowiednio przesunięte.  

 

Proponowany porządek obrad z w/w poprawkami został przegłosowany: 

- za – 15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Przyjęto jednogłośnie proponowany porządek obrad wraz  

z poprawkami. 

 

Ad. 4. 

 Zapytania i interpelacje: 

- Pan Witold Wawrzeńczyk – Radny – Wysoka Rado, Panie Wójcie, mam takie 

pytanie – jak jest z ustanowieniem pomników przyrody? W Strawczynie jest dąb 

na prywatnej posesji – u Wilczyńskiego. Wydaje mi się, Ŝe ten dąb mógłby 

podlegać ochronie, aby nie „poszedł pod topór”, aby temu zapobiec. Jak to 

zrobić, aby objąć go ochroną? 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe odpowiedzi na zapytania i interpelacje 

zostaną udzielone w punkcie 9 porządku obrad. 

 

Ad. 5. 

 Do protokołu Nr XII/04 z Sesji Rady Gminy z dnia 25 lutego 2004 r. nie 

wpłynęły uwagi i zastrzeŜenia. 

 

Rada Gminy przyjęła protokół w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 6. 

 Pani ElŜbieta Chłodnicka – Zastępca Wójta przedstawiła realizację uchwał 

podjętych przez Radę Gminy na Sesji w dniu 25 lutego 2004 r., informację z prac Wójta 

między Sesjami Rady Gminy i informację z zakresu zamówień publicznych 
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udzielonych na podstawie przeprowadzonej procedury przetargowej za okres od 

24.02.2004 r. do 20.04.2004 r. (materiały w zał.). 

 

Pan Stanisław Gaweł – Radny – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie, 

mam pytanie odnośnie druku drugiej edycji ksiąŜki „W rycerskim Strawczynie”. 

Inaczej byliśmy informowani na Komisji, inaczej padła informacja Pana Wójta. Czy ta 

ksiąŜka ma obejmować wydarzenia do 2000 r., czy do 2004 r.? Pan Wójt pamięta jakie 

były problemy z Panem Kosikiem, ja byłem Przewodniczącym Komitetu 

Redakcyjnego, Pan Wójt teŜ był w tym Komitecie. Jak teraz będzie to wyglądać, czy 

będzie nadzór nad treścią? 

Pan Wójt wyjaśnił – ksiąŜka będzie dopisana do aktualnego czasu – 2004 r.,  

w informacji jest pomyłka. Cenzury nie będzie, ale materiał ma być napisany pod 

naszym nadzorem. Kierownik GOK-u jest w kontakcie z doktorem Kosikiem, musimy 

poczekać, trzeba najpierw zobaczyć co napisze autor? Od czasu napisania ksiąŜki 

zmieniło się duŜo w zakresie infrastruktury, jest nowa sytuacja gospodarcza i to ma być 

ujęte. Proponuję, aby Zespół Redakcyjny składał się z Przewodniczących Komisji. 

Brudnopis przygotowany przez Pana Kosika będzie przekazany do biura Rady Gminy. 

JeŜeli będzie to materiał sprawozdawczy, to nie będzie potrzeby weryfikować go. JeŜeli 

będzie potrzeba ingerencji, to będziemy z doktorem rozmawiać, choć rozmowa  

z Panem Kosikiem jest trudna. Gdy poprzednio była wydawana monografia, sprawa  

w zawieszeniu trwała 6 - 8 miesięcy, Pan Kosik musiał ustąpić.  

Rada Gminy przyjęła przedłoŜone informacje. 

 

Ad. 7 a) 

 Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki  

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach (na 

budowę kanalizacji Chełmce – Polichta). 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem do Pani Skarbnik – jaka jest 

ostateczna kwota poŜyczki? 

Pani Aleksandra Kowalczyk - Skarbnik Gminy wyjaśniła, Ŝe jest to kwota 406.150 zł. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

- za – 15,  



 4 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XIII/123/04 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7 b)  

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej poŜyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Kielcach (na zakup pojemników do selektywnej zbiórki 

odpadów). 

   

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 12,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 2. 

Głosowało 14 Radnych. Większością głosów „za”, przy 2 „wstrzymujących się” 

Uchwałę Nr XIII/124/04 podjęto. 

 

Ad. 7 c) 

Pani Aleksandra Kowalczyk - Skarbnik Gminy udzieliła wyjaśnień na temat 

projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2004 rok. 

 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Przewodniczący Komisji BudŜetu i Inwestycji 

poinformował – Komisja BudŜetu i Inwestycji dokonała szczegółowej analizy projektu 

uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie:  

- za – 15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XIII/125/04. 

 

Pan Sławomir Madej – Radny chcielibyśmy wiedzieć, czy subwencja na oświatę została 

zmniejszona na ten rok, czy generalnie ta subwencja będzie mniejsza na kaŜdy rok? 
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Pani Aleksandra Kowalczyk - Skarbnik Gminy wyjaśniła – subwencja jest ustalana na 

kaŜdy rok budŜetowy. To zmniejszenie dotyczy bieŜącego roku budŜetowego. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził przerwę od godz. 1100 do godz. 1115. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad. 7 d), e) 

 Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy przedstawiła procedurę podaną 

przez Urząd Marszałkowski w sprawie opracowania „Planu rozwoju lokalnego”. 

Poinformowała, Ŝe powyŜszy „Plan...” jest niezbędny przy występowaniu z wnioskami  

o pozyskiwanie środków pomocowych. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

opracowania projektu programu „Planu rozwoju lokalnego”. 

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 14,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XIII/126/04 podjęto jednogłośnie. 

 

Projekt uchwały w sprawie powołania specjalnej Komisji ds. rozwoju lokalnego. 

Pan Wójt wyjaśnił – chodzi o to, aby w Komisji pracowali ludzie, którzy mają 

rozeznanie, co do potrzeb społeczności lokalnej gminy Strawczyn, znają dobrze 

środowisko i chętnie będą pracować. NaleŜy ustalić kolejność działania. 

Pan Przewodniczący obrad – oprócz 3 zaproponowanych osób, kto z pracowników 

mógłby być w tej Komisji? 

Pan Wójt – pracownicy są dobrze „obłoŜeni”, ale jeŜeli Rada Gminy uwaŜa,  

Ŝe merytoryczna podpowiedź ze strony pracowników jest potrzebna, moŜna ich włączyć 

do pracy w Komisji. 

Pan Przewodniczący obrad – ile osób ma liczyć ta Komisja? 
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Pan Witold Wawrzeńczyk – Radny zaproponował, aby najpierw zgłosić kandydatów  

i zgłosił siebie na kandydata do Komisji specjalnej. Odnośnie pracowników, uwaŜa, Ŝe 

pracownicy bez względu na to, czy będą członkami tej Komisji, czy nie, to i tak będą 

uczestniczyć w jej pracach. 

 

Pan Marcin Zając – Radny zgłosił siebie jako kandydata na członka Komisji specjalnej. 

Pani Dorota Zachariasz – Radna zgłosiła Pana Stanisława Gawła (wyraził zgodę). 

Pan Stanisław Gaweł – Radny zgłosił Panią Dorotę Zachariasz (wyraziła zgodę). 

Pan Przewodniczący obrad zgłosił Pana Włodzimierza Szczepańskiego – Radnego 

(wyraził zgodę). 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie listy 

kandydatów do Komisji oraz wniosek, aby Komisja liczyła 8 członów: 

- za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie powołania specjalnej 

Komisji ds. rozwoju lokalnego z uzupełnieniem o w/ w osoby. 

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

      - za 14, 

      - przeciw – 0, 

      - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XIII/ 127/ 04. 

 

Ad. 7 f) 

 Projekt uchwały w sprawie ustanowienia Święta Gminy p.n. 

„STRAWCZYNADA”. 

 

Pani Dorota Zachariasz – Radna – Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, 

chciałam zapytać czy były prowadzone rozmowy z księdzem Proboszczem  
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na temat obchodów drugiego dnia – niedzieli i mszy świętej na boisku, jaka jest decyzja 

księdza Proboszcza? 

Pan Wójt – rozmowy nie były prowadzone, będą podjęte, gdy będzie podjęta uchwała. 

W tej chwili nie ma takiej potrzeby, poniewaŜ do tej chwili „STRAWCZYNADA” 

odbywa się w niedzielę przed 15 sierpnia. Gdy będzie podjęta uchwała podejmę 

rozmowy z księdzem.  

 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Radny - słyszałem, Ŝe „STRAWCZYNADA” ma być 

poszerzona o element doŜynkowy z mszą świętą w kościele, teraz słyszę, Ŝe na boisku. 

Czy to nie za duŜo... 

Pan Wójt – ja o tym jeszcze nie mówię, będą podjęte dalsze działania, gdy będzie 

uchwała. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe generalnie chodzi o wprowadzenie 

elementu doŜynkowego i zmianę terminu na: „niedzielę po 15 sierpnia”. 

Odczytał projekt uchwały i poddał pod glosowanie: 

     - za – 14, 

     - przeciw – 0, 

     - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XIII/128/04 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 

Pan Przewodniczący obrad poinformował Ŝe, uchylenie przez Wojewodę 

Świętokrzyskiego Uchwały Nr XII/103/04 z dnia 25 lutego 2004 r. w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaŜy w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości 

połoŜonej w Promniku stanowiącej własność Gminy, nie wstrzymało procedury 

przetargowej, działka została sprzedana. 

Odnośnie rozstrzygnięć nadzorczych Wojewody Świętokrzyskiego dotyczących uchwał 

z dnia 25 lutego 2004 r.:  

- Nr XII/105/04 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

sołectwa Małogoskie na obszarze gminy Strawczyn, 

-  Nr XII/106/04 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

sołectwa Kuźniaki na obszarze gminy Strawczyn, 
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- Nr XII/107/04 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

sołectwa Hucisko na obszarze gminy Strawczyn, 

- Nr XII/108/04 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

sołectwa Korczyn na obszarze gminy Strawczyn 

poprosił o udzielenie wyjaśnień Panią Anetę Czarnecką. W dniu dzisiejszym Rada 

Gminy musi podjąć decyzję - przyjąć bądź odrzucić rozstrzygnięcia (rozstrzygnięcia  

w zał.).  

 

Pani Aneta Czarnecka – projektant poinformowała – rozstrzygnięcia nadzorcze 

dotyczące wszystkich 4 planów dla: Kuźniak, Małogoskiego, Huciska i Korczyna, Rada 

Gminy moŜe przyjąć je, bądź odrzucić. Radziłabym je przyjąć, dlatego, Ŝe w przypadku 

odrzucenia rozstrzygnięć, termin uchwalenia planów wydłuŜyłby się, moŜe potrwać 

nawet pół roku. Łatwiej będzie poprawić to, co w rozstrzygnięciach nadzorczych 

zarzucono i od nowa uchwalić, zajmie to mniej czasu, niŜ sprawa, która toczyłaby się  

w Naczelnym Sądzie Administracyjnym. Zarzuty do 4 sołectw są jednakowe. Wydaje 

nam się, Ŝe Wydział Rozwoju Regionalnego chce, aby plany robione wg starej ustawy  

o zagospodarowaniu przestrzennym, były dostosowane do przepisów nowej ustawy. 

Jestem umówiona w poniedziałek na rozmowę w Wydziale Rozwoju Regionu, aby 

dowiedzieć się, do jakiego etapu trzeba się cofnąć, mam nadzieję, Ŝe to nie będzie do 

publicznego wglądu, Ŝe wystarczy poprawa uchwał i ponowne ich uchwalenie. 

Pan Stanisław Ciołak – Radny poprosił o przedstawienie, jakie są konkretne zarzuty  

i dlaczego? 

Pani Aneta Czarnecka – projektant wyjaśniła – we wszystkich chodzi o zmianę słów  

z: „klas dróg” na: „kategorię dróg publicznych” 

Pan Paweł Czarnecki – projektant – musi być: „kategoria dróg publicznych”, jeśli 

będzie „klasa”, to nie ustali się linii zabudowy. 

Pani Aneta Czarnecka – projektant poinformowała:  

- dla terenów zabudowy określili śmy stawki procentowe, np. 10%, 15%, organ nadzoru 

chce, aby w uchwale określić i napisać 0% dla terenów rolnych, leśnych, UP, 

- wg organu nadzoru rysunek planu jest nieczytelny, np. zaznaczona granica sołectwa nie jest 

równoznaczna z granicą opracowania planu. Są obszary nieoznaczone symbolami. Jest to  

w tej chwili trudne do sprawdzania, poniewaŜ my nie mamy oryginalnych uchwał, które 

zostały podjęte. Mamy to, co jest w komputerze, nie jest to sprawdzone przez nas. 
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Pan Paweł Czarnecki – projektant – wg nich linia jest brązowa a powinna być 

czerwona, np. jest określona nazwa: „Konecko – Łopuszański Obszar...”, a powinna 

być nazwa: „Konecko – Łopuszniański Obszar...” 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Radny – czy są zarzuty odnośnie ochrony gruntów 

rolnych? 

Pani Aneta Czarnecka – projektant – takich zarzutów nie ma. Mamy juŜ wszystkie 

zgody od Wojewody dla pozostałych sołectw, zostały wydane decyzje na odrolnienie 

gruntów IV klasy. Brakuje jeszcze decyzji z Ministerstwa dla 3 sołectw: Oblęgorka, 

Oblęgora i Strawczynka. Chcemy, aby pozostałe 8 sołectw uchwalić na jednej Sesji. Te 

4 uchwały, które zostały uchylone chcemy poprawić, aby Rada Gminy uchwaliła je od 

nowa.  

Pan Sławomir Madej – Radny – zwrócił się z zapytaniem do Pani Czarneckiej – ile 

czasu zajmą poprawki tych 4 uchwał, jaki to będzie czas, kiedy Pani przewiduje 

przygotowanie następnych projektów dla pozostałych 8 sołectw? 

Pani Aneta Czarnecka – projektant – w poniedziałek (26.04.2004 r.) jestem umówiona 

na rozmowę z pracownikami Wydziału Rozwoju Regionu w sprawie uchylonych 

uchwał, aby ustalić czy wystarczy zrobić poprawki uchwał i podjąć na Sesji, czy trzeba 

się cofnąć do wyłoŜenia do publicznego wglądu? W rozstrzygnięciu nadzorczym 

powinno być napisane na końcu, co w tej sytuacji naleŜy robić. W procedurze nie było 

błędów formalno – prawnych, były drobne merytoryczne błędy. 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Radny – gdy był plan wyłoŜony do wglądu, to mnie 

zastanowiło, Ŝe np. były planowane zabudowy przy drogach polnych, ich szerokość 

wynosi 2-2,5 m. Gdy wejdzie zabudowa trzeba te drogi poszerzyć, wykupić grunty, kto 

ma wykupić grunty – gmina? Drogi trzeba dostosować do wymogów, jakie obowiązują. 

Czy nie było takich zarzutów? 

Pani Aneta Czarnecka – projektant – w ustaleniach planu drogi, które były 

przeznaczone pod drogi lokalne i dojazdowe, dostosowaliśmy do parametrów, które 

nakazuje ustawa o drogach publicznych. Takich zarzutów nie było. 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Radny – do tej pory było tak, Ŝe zabierało się rolnikom 

grunty bez pozwolenia, poszerzało się drogi, nawet nie wiedział, Ŝe ta droga kiedyś 

miała 2 m a teraz ma 6 m. Pani sugeruje, aby oddać razem te 8 planów, dobrze, Ŝe takie 

błędy są wychwytywane, bo później będzie się to odbijać na nas. Będzie nam trudniej 
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uzyskać plany, pozwolenia na budowę, myślę, Ŝe trzeba dokładnie sprawdzić wszystkie 

błędy. 

Pani Aneta Czarnecka – projektant – będziemy wszystko robić, aby się nie powtórzyły 

błędy, które są w tych uchwałach. 

Pan Stanisław Gaweł – Radny – w jednym z sołectw było takie zastrzeŜenie, Ŝe tereny 

budowlane nie mają przewidzianego miejsca na stację trafo? Jak Pani to rozstrzygnie? 

Pani Aneta Czarnecka – projektant – w zapisach planu były te sprawy rozpatrzone, 

stacja trafo była ujęta bez konkretnej lokalizacji. Nasze ustalenia planu są elastyczne, 

organ nadzoru chce, aby wskazać dokładnie punkt stacji trafo. Staramy się, aby nie było 

tak, jak przy starych planach, gdzie pewne rzeczy, były rygorystycznie określone.  

Pan Witold Wawrzeńczyk – Radny – zwrócił się z zapytaniem – czy Pani przedstawiła 

nam juŜ wszystkie zarzuty, czy są jeszcze takie, o których nam Pani jeszcze nie 

powiedziała? 

Pani Aneta Czarnecka – projektant – w planie, w którymś z artykułów pojawił się zapis: 

„decyzja o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu”, nie powinno być takiego 

zapisu, poniewaŜ jeśli plan wejdzie w Ŝycie, takich decyzji się nie wydaje. Nie ma 

decyzji o „warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu”, są wyłącznie „decyzje  

o warunkach zabudowy”. Uwagi są jednakowe dla wszystkich sołectw. Zarzuty cięŜko 

byłoby wybronić w NSA. 

 

Pan Przewodniczący obrad – naleŜy ubolewać nad tym, Ŝe rozstrzygnięcia zostały 

wydane 31 marca 2004 r., wpłynęły 01 kwietnia 2004 r., dziś jest 22 kwiecień 2004 r. i 

nie ma decyzji, do jakiego etapu trzeba się cofnąć? 

Wnioskuję do Rady Gminy o przyjęcie rozstrzygnięć nadzorczych dotyczących uchwał: 

- Nr XII/105/04 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

sołectwa Małogoskie na obszarze gminy Strawczyn, 

-  Nr XII/106/04 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

sołectwa Kuźniaki na obszarze gminy Strawczyn, 

- Nr XII/107/04 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

sołectwa Hucisko na obszarze gminy Strawczyn, 

- Nr XII/108/04 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

sołectwa Korczyn na obszarze gminy Strawczyn. 
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Wniosek złoŜony przez Pana Przewodniczącego obrad został przegłosowany: 

     - za – 14 

     - przeciw – 0 

     - wstrzymało się – 0 

Głosowało 14 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie: 

 

Ad. 9. 

 Pan Wójt udzielił odpowiedzi na zapytanie Radnego Witolda Wawrzeńczyka – 

ustalenie pomnika przyrody to kompetencja Rady Gminy. W ustawie o ochronie 

przyrody jest zapis, ze drzewo musi być sędziwe i okazałe. JeŜeli spełni te warunki, 

właściciel musi wyrazić zgodę, gmina bierze na siebie obowiązek dbałości o ten 

pomnik. JeŜeli właściciel zaŜyczy sobie zapłaty, to cały obowiązek bierze na siebie 

gmina. JeŜeli jest to wniosek, aby tak zrobić, podejmiemy rozmowy z właścicielem 

nieruchomości. 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Radny – tak to jest wniosek. 

Pan Wójt – muszę zasięgnąć opinii fachowca, czy jest to drzewo sędziwe i okazałe,  

co oznaczają te określenia? 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się z prośbą do Radnego Wawrzeńczyka – aby  

się zastanowił do następnej Sesji i wtedy ewentualnie złoŜył wniosek. 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Radny zaakceptował propozycję Pana Przewodniczącego 

obrad i poinformował, Ŝe na tej posesji jest teŜ ładna studnia i moŜna ją 

zagospodarować. 

Pan Wójt – ja wskazuję przynajmniej tuzin drzew sędziwszych i okazalszych. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał: 

- Uchwałę Rady Miejskiej w Pleszewie – apel do radnych w Polsce o przeznaczenie 

części diet na Fundację Episkopatu Polski „Dzieło Nowego Tysiąclecia”, 

- pismo Pana Józefa Smolarczyka zam. Hucisko dotyczące uregulowania stosunków 

wodnych na sąsiadujących posesjach, 

- pismo Kierownika SZOZ–u w Strawczynie informujące, Ŝe w soboty Ośrodek 

Zdrowia w Strawczynie będzie nieczynny. 

(mat. w zał.) 
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Poinformował, Ŝe na następnej Sesji, Rada Gminy wypowie się w sprawie rozbudowy 

Ośrodka Zdrowia w Strawczynie. 

Przypomniał, Ŝe 30 kwietnia br. tak, jak co roku mija termin składania oświadczeń  

o stanie majątkowym. Oświadczenia składa się w 2 jednobrzmiących egzemplarzach  

i dołącza się kserokopię rozliczenia podatkowego składanego do Urzędu Skarbowego. 

 

Ad. 10.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XIII Sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1000, a zakończyła o godz. 1210. 

 

 

Protokołowała:   Sekretarz obrad:  Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak  Paweł Lesiak   Wiesław Piotrowski 


